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Abstract (en)
[origin: US2018267474A1] Universal moon phase display device for a watch, comprising first means for calculating or receiving the date and second
means for receiving a geolocation signal, and third means for calculating or receiving a lunar calendar with the correlation between the date of the
moon phase, position calculating means arranged to convert the day's moon phase into a first angular position of a first display member comprised
in this device and which comprises a representation of the normal moon, and further arranged to determine the northern or southern hemisphere in
which this device is located, to control the direction of rotation of first drive means comprised in this device in order to drive the first display member
in opposite directions in the northern hemisphere and in the southern hemisphere.

Abstract (fr)
Dispositif (10) d'affichage de phase de lune universel pour montre (1000), comportant des premiers moyens (1) de calcul ou réception de la date,
des deuxièmes moyens (2) de réception d'un signal de géolocalisation, et des troisièmes moyens (3) de calcul ou de réception d'un calendrier
lunaire (4) avec la corrélation entre la date et la phase de lune, des moyens de calcul de position (5) agencés pour transformer la phase de lune du
jour en une première valeur de position angulaire d'un premier afficheur (6) que comporte ledit dispositif (10) et qui comporte une représentation de
lune normale (11), et encore agencés pour déterminer l'hémisphère nord ou sud dans lequel est situé le dispositif (10), pour commander le sens de
rotation de premiers moyens d'entraînement (7) que comporte ce dispositif (10) pour entraîner le premier afficheur (6), dans des sens opposés dans
l'hémisphère nord et dans l'hémisphère sud.
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